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Tisztelt Alpolgármester Asszony! 
 
 
 

 
Hónapok óta hallunk mindenfélét a Honvédkórház járóbeteg ellátásával kapcsolatban, de mint 

képviselők, nem kaptunk erről semmilyen konkrét tájékoztatást. 

Megközelítően 20.000 ellátott tartozik ide, akik aggódnak a jövőt illetően. 

A járóbeteg ellátás, bár 2025. január 1-vel megszűnt, a kórház oldalán csak 2025. január 19-én 

jelent meg egy közlemény erről. (A dolog pikantériája, hogy a főoldalukon továbbra is az jelenik 

meg, hogy van előjegyzés. https://mhek.hu/elojegyzesek-idopontok.html ) 

"Ön a Honvédkórházban megszűnő járóbeteg szakellátásról is beszélt a baon.hu podcastjában. A 

téma kapcsán kiemelte, hogy a háziorvosoktól tájékozódtak arról, milyen érzelmeket váltott ki az 

emberekben, hogy megszűnik eddigi ellátóhelyük és a visszajelzések szerint nagy problémát nem 

jelent a helyzet, az emberek elfogadták a dolgot." (kecsup.hu) A beszélgetésben az is elhangzott, 

hogy az önkormányzat időben tájékoztatta a betegeket a változásról. 

Viszont Kecskemét polgárai, a betegek nem így tapasztalták. Folyamatos a panasz a témában. 

Elfogadhatatlan, hogy Ön, mint a területért felelős alpolgármester nem állt ki a 20.000 ellátott 

érdekeiért! A város vezetése nem tett semmit annak érdekében, hogy a betegellátás ne 

szenvedjen ismét csorbát Kecskeméten. 

Önök szándékosan, vagy véletlenül sorozatosan ártanak a Széchenyivárosnak és az itt élő idősebb 

polgároknak? Kezdődött a buszok átszámozásával, majd folytatódott egyes háziorvosi rendelők 

központba helyezésének tervével és most szintén, javarészt széchenyivárosiakat sújtják a 

Honvédkórház járóbeteg ellátási feladatának áthelyezésével. Mit ártottak Önöknek a 

széchenyivárosi polgárok? Hol vannak a városrész kormánypárti képviselői, miért nem állnak ki 

választóik érdekében? 

 

 
Tisztelt Alpolgármester Asszony! 

A felháborodás óriási. A betegek semmit nem tudnak. Talán jobb lett volna nem a háziorvosokon 

keresztül tájékozódni, hanem közvetlenül a betegektől. Ekkor talán meghallották volna, milyen nagy 

az elkeseredés. 



A kialakult kaotikus állapot miatt kérem, szíveskedjen tájékoztatni, hogy 2025. január 1. napját 
 

megelőzően mikor, hol, milyen fórumokon, milyen körben, milyen módon tájékoztatták az érintett 

kb 20.000 egészségügyi ellátottat! 

 

 
Kecskemét, 2025. 02.11. 
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